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Van Naam opsteller reactie   
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Datum  Bijlage(n)    

      

      

Onderwerp 

illegale bebording 

 

     

VRAAG 

27 juli 2016 werd door gemeente Sint-Oedenrode een artikel geplaatst in de MooiRooiKrant 

genaamd ‘illegale bebording wordt verwijderd’.  

 

Lijst Blanco heeft een half jaar na publicatie een aantal vragen over dit artikel; 

1. Is er gehoor gegeven aan de oproep en is de betreffende bebording door degene die 

ze plaatst of gemeente ook daadwerkelijk verwijderd? Zo nee, waarom niet? 

2. In hoeveel gevallen heeft de gemeente na 15 september ingegrepen voor handhaving 

en in hoeveel gevallen had dit moeten gebeuren? Oftewel, wat was het resultaat van 

de inventarisatie van de illegale bebording? 

3. Hoe wordt de illegale bebording in Meierijstad aangepakt, wordt het beleid dat Sint-

Oedenrode had voortgezet? 

 

REACTIE 

1. Op de gemeentepagina van De MooiRooiKrant is een artikel geplaatst om aan te 

geven dat de gemeente Sint-Oedenrode voornemens was de bebording inderdaad te 

gaan weghalen. Borden zouden tijdelijk worden opgeslagen op de werf zodat deze 

eventueel nog opgehaald zouden kunnen worden door de eigenaar. Naar aanleiding 

van dit artikel is veel reclame verwijderd op eigen beweging van de eigenaren. In een 

aantal gevallen hebben medewerkers van de buitendienst personen aangesproken op 

de reclame uitingen op onze grond en is deze alsnog door de eigenaar verwijderd.   

2. Zoals hierboven aangegeven is haast alle reclame vrijwillig verwijderd. In hoeveel 

gevallen dit is gebeurd n.a.v. een gesprek met een buitendienstmedewerker, is niet 

geregistreerd. In een enkel geval is reclame op of aan gemeente-eigendommen 

verwijderd. Dit is een privaatrechtelijke zaak en daar komt geen handhaving aan te 

pas. Ook van deze gevallen is geen registratie bijgehouden.     
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3. Voor Meierijstad zal nieuw beleid ontwikkeld moeten worden inzake reclame en 

uitstallingen. Op dit moment is nog niet duidelijk hoe dat beleid eruit zal zien.  

 

Toelichting 

We kennen technische vragen en artikel 33 reglement van orde vragen. Vragen over 

feitelijkheden die snel door de vakafdeling kunnen worden behandeld (evt in afstemming met de 

portefeuillehouder) zijn technische vragen. Wanneer een vraag gaat over een beleidskeuze dan 

betreft dit een artikel 33 vraag. In beginsel zal de vraag in afstemming met de portefeuillehouder 

worden opgepakt.  Bij complexe of portefeuilleoverstijgende zaken, kan de vraag in het college 

worden afgestemd.  

Beantwoording van de technische vraag vindt plaats binnen vier werkdagen. Beantwoording van 

de artikel 33 vraag vindt binnen 10 werkdagen na verzending plaats, tenzij door de griffie wordt  

aangegeven dat mondelinge beantwoording in de raad wordt verlangd.   

 

De schriftelijke artikel 33 vraag wordt door de griffie toegezonden aan het bestuurssecretariaat. 

De reactie wordt afgestemd met de directeur danwel programmadrager en de portefeuillehouder.. 

De reactie wordt toegezonden aan de griffie. De griffie verzorgt de reactie aan de vraagsteller, 

met een copy naar alle raadsleden. 

Een copy van de reactie wordt verstrekt aan het bestuurssecretariaat (die weet dan of de vraag 

intern nog open staat, danwel is afgerond) en de bestuurlijk verantwoordelijke portefeuillehouder. 

 

 


